

Student Working Group | Groupe de travail des étudiants



Frances Bruno

Frances Bruno holds a Master's of Science in Nursing Services Administration and a BSc in Nursing from McGill University. Her graduate research project focused on exploring the experience of nurse preceptors with onboarding newly-minted registered nurses. Her clinical practice is focused in the emergency department. She is also a clinical instructor at the Ingram School of Nursing, as well as a clinical care coordinator across long term care residences in Montreal. Her research interests include: combining perspectives from organizational behaviour and implementation science with nursing services; examining the effects of technology on emergency nurses' job design, role, performance, and outcome achievement. She is currently pursuing a postgraduate certificate in Business Administration at Concordia University.

Frances Bruno est titulaire d'une maîtrise ès sciences en administration des services infirmiers et d'un baccalauréat en sciences infirmières de l'Université McGill. Le projet de recherche de ses études supérieures portait sur l'examen de l'expérience d'infirmières préceptrices lors de l'embauche de nouvelles infirmières autorisées. Sa pratique clinique se concentre sur les services d'urgence. Elle est également enseignante clinique à l'École de sciences infirmières Ingram et coordonnatrice des soins cliniques dans des résidences de soins de longue durée de Montréal. Ses intérêts de recherche comprennent : la combinaison des perspectives portant sur le comportement organisationnel et la science de la mise en œuvre en soins infirmiers ; l'étude de l'effet de la technologie sur la conception des descriptions de tâches, des fonctions, du rendement et de l'atteinte des résultats des infirmières aux urgences. Elle réalise actuellement un certificat d'études supérieures en administration des affaires à l'Université Concordia.